

လျှောက်လှမ်း

GO FORWARD

ပျံ့နှံ့စွာဆောင်ရွက်ရန်

ယွှမ်းတင်စီမံရေးကို
ထိပ်ယာတပ်မနေလဲ
စံးတပ်ပျံ့နှံ့စွာဆောင်ရွက်
ဒီသီးကလဲတော်ဆူညို
တကုန် ၂၆၁.၁၄:၁၅.

လိနိုဝ်းဘာန် ၂၀၁၈



ခရိုင်ဖိဟန်ဖိဗီဖိအနွံ- နိုဝ်းဘာန်(၁၈)သီ



နိဗ္ဗိတိအတတ်ကွဲး

လါနိဗ္ဗိတိဝုဘာဉ်ဒုးသုဉ်နိဗ္ဗိတိထီဉ်ပုၤလၢ ခရံဉ်ဖိဟံဉ်ဖိဃီဖိန့ဉ်လီၤ. တၢ်အဲဉ်ဟံဉ်ဖိဃီဖိန့ဉ်ဖိထၢဖိဒီး တၢ်အဲဉ်ထံကီၢ်မ့ၢ်တၢ် အလီၢ်အိဉ်သပုၤကတၢၢ် လၢထံကီၢ်ဒီး ခရံဉ်တၢ်အိဉ်ဖိဉ်အတၢ်သုဉ်မုၢ်သးအိဉ်ဝဲအဒိဉ်ကတၢၢ်န့ဉ် ပတဲဝဲသ့ န့ဉ်လီၤ. ပမ့ၢ်ဆိကမိဉ်တၢ်ဂ့ၢ်အံၤဒီး ပကထံဉ်ဘဉ်လၢတၢ်အိဉ်အသးလၢ ဟံဉ်ဖိဃီဖိတဖဉ်န့ဉ်မ့ၢ်တၢ်လီၤဆိတခါ လၢတၢ်ဒိဉ်ထီဉ်ထီထီဉ် ဒီးတၢ်လၢတၢ်ပုၤလၢတၢ်လၢအဒုးအိဉ်ဆူဉ်အိဉ်ချ့ပုၤ ဖဲပအိဉ်တပုၤဃီအဆၢကတီၢ်န့ဉ်လီၤ.

ဟံဉ်ဃီမ့ၢ်တၢ်မၤလိလီၢ်အဂ့ၢ်ကတၢၢ်လၢအဘဉ်ဃးဒီးသးအတၢ်မၤလိအကီၢ်န့ဉ်လီၤ. တၢ်အကါဒိဉ်ကတၢၢ်အဘဉ်ထွဲဒီး တၢ်ပာ်သုဉ်ပာ်သးန့ဉ် ပမၤလိဘဉ်ဒီး ဒီးန့ဉ်ဘဉ်တချုးလၢ ဖိသဉ်သုဉ်တဖဉ် ထီဉ်ဘဉ်တီၤကိဒီး ဒီးန့ဉ်ဘဉ်တၢ်ကုဉ်ဘဉ်ကုဉ်သ့အကတီၢ်န့ဉ်လီၤ. ပဒီးန့ဉ်ဘဉ် ဟံဉ်ဖိဃီဖိအတၢ်သိဉ်တၢ်သီဒီး တၢ်တြီလၢတၢ်အဲဉ်တဖဉ်စ့ၢ်ကီးန့ဉ်လီၤ. ဟံဉ်ဃီမ့ၢ်တၢ်လၢ အဒုးအိဉ်ထီဉ်တၢ်ဟံးန့ဉ်မုဒါဒီး တၢ်မၤသကိးတၢ်အလုၢ်အလုၢ် စ့ၢ်ကီးန့ဉ်လီၤ. ဟံဉ်ဃီမ့ၢ်တၢ်လီၢ်အဂ့ၢ် ကတၢၢ်လၢတၢ်ဖုံလီၤတၢ်သးခုကစီဉ်အချံန့ဉ်လီၤ.

ခရံဉ်ဖိဟံဉ်ဖိဃီဖိတမ့ၢ် တၢ်အိဉ်မူထဲလၢ ဟံဉ်ဃီဒီး မၤဂ့ၢ်တၢ်ဘဉ်. လၢတၢ်ဘဉ်ထွဲဒီး ပခိဉ်ပဃၢၤစ့ၢ်ကီးကဘဉ်မ့ၢ်တၢ်လၢ အမၤဂ့ၢ်တၢ်ဒိဟံဉ်ဃီ အတၢ်မုၢ်တၢ်ဟၢအသးန့ဉ်လီၤ.

မံပကမ့ၢ်ပုၤလၢအအဲဉ်ပဟံဉ်ဖိဃီဖိဒီး မၤဒိဉ်ထီဉ်ထီထီဉ်ဟံဉ်ဃီအသး ပကမ့ၢ်စ့ၢ်ကီး, ခရံဉ်ဖိဟံဉ်ဖိဃီဖိလၢ အအဲဉ်ပခိဉ်ပဃၢၤတဖဉ်ဒီး မၤလၢကဝီၤယွၤလၢ ပတၢ်အိဉ်မူပုၤန့ဉ်တက့ၢ်.



ပုၤဒီးတၢ်ဆၢဂ့ၢ်အါ

Samson

စဲမစၢဉ်

နိဗ္ဗိတိ

ပုၤကညီဘျုးထံခဝုဂျၢဉ်



ဝဲၤကျဲၤလၢသးစၢ်တၢ်မၤဂီၢ်

ပုၤကညီဘျုးထံခဝုဂျၢဉ်ဝဲၤကျဲၤလၢသးစၢ်တၢ်မၤအဂီၢ်အိဉ်ဒီး တၢ်မၤလိလၢအမ့ၢ်ပတီၢ်ထီၤကိၤလၢဝါကျိဉ်တၢ်မၤလိ ဒီးခိဉ်ဖျူထၢဉ်တၢ်မၤလိဖဲ လၢယုၤလံ(၃)သီတုၤလၢဖဲပတုဘာဉ်(၇)သီ, ဖဲခဝုဂျၢဉ် သးစၢ်ဝဲၤလီၢ်န့ၢ်လီၤ. သရဉ်/မ့ၢ်လၢဟ့ၢ်ခိဟ့ၢ်နီၤ တၢ်လၢ ကိၤလၢဝါကျိဉ်တၢ်မၤလိတဘျီအံၤ မ့ၢ်ဝဲ(၁)သရဉ်အံၤဖဲဝါ(၂)သရဉ်မုဉ်မံဉ်သဉ်ခီဉ်, (၃)သရဉ်မုဉ်စ့ဉ်စဲဉ်,

(၄)သရဉ်မုဉ်ခဲဉ်လွဉ်မ့ၢ် ဒီးခိဉ်ဖျူထၢဉ်တၢ်မၤလိလၢသရဉ်စဲဒီး(Zedox)တဖဉ်န့ၢ်လီၤ. ပုၤမၤလိတၢ်ဖိမုဉ်(၁၄)ဂၤ ချါ(၅)ဂၤခဲလၢဉ်အိဉ်ဝဲ (၁၉)ဂၤန့ၢ်လီၤ. အိဉ်စ့ၢ်ကိး ဒီး PA systemတၢ်မၤလိ ဖဲလၢဖဲပတုဘာဉ်(၁၁-၁၄)သီ, (၂၀၁၈)န့ၢ် ဖဲသးစၢ်ဝဲၤလီၢ်န့ၢ်လီၤ. သရဉ်အစီမဲသိဉ်လိတၢ် ဒီးကိၢ်အဘျုး(၁၀)ခၢဉ်စး ပုၤဟဲထီဉ်တၢ်မၤလိအိဉ်ဝဲ(၂၅)ဂၤန့ၢ်လီၤ.



တၢ်ထုးထီဉ်လံာ်လံာ်ဒီး လံာ်ဖျိဉ်ဒါးတၢ်ရဲဉ်တၢ်ကျဲၤ

ပုၤကညီဘျုးထံခဝုဂျၢဉ် နံဉ်ကယၢ(၂၁)ကရူၢ်(၅)“တၢ်ထုးထီဉ်လံာ်လံာ်ဒီး လံာ်ဖျိဉ်ဒါးတၢ်ရဲဉ်တၢ်ကျဲၤ”အိဉ်ဒီး Libray Awareness ဆူ ကိၢ်လံာ်စီဆ့ၢ်ကိုတဖဉ်လၢအမ့ၢ် ကိၢ်ဖဉ်အဉ်မိဉ်လမ့ၢ်ဖဲလၢယုၤ(၉)သီ, ကိၢ်ဟီကတးဖဲလၢယုၤ(၃၀)သီ, ကိၢ်မိမ့ၢ်ဖဲလၢယုၤလံ

(၇)သီ ဒီးကိၢ်မုဉ်တြီၤ ဖဲလၢဖဲပတုဘာဉ်(၁၅)သီလၢ(၂၀၁၈)န့ၢ်အပူၤအံၤန့ၢ်လီၤ. သရဉ်လၢလဲၤဟ့ၢ်ခိဟ့ၢ်နီၤတၢ်မ့ၢ်ဝဲ သရဉ်ထုးလၢဉ်(ပ.ဘ.ယ.ဖ)လံာ်ဖျိဉ်ဒါးခိဉ်ဒီးခဝုဂျၢဉ်ပုၤဘာဉ်မူဘာဉ်ဒါတဖဉ်န့ၢ်လီၤ.



တၢ်ရူလိၣ်ဖျိၣ်လိၣ်မၤသကိးတၢ်ဒီး KBCUSA



(၂၀၁၈)နံၣ်အပူၤ ကီၢ်အမဲရကၤကီၢ်စာဖျိၣ်ကညီၣ်ဘျၢထံခရံၣ်ဖိတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်သကိးတၢ်အိၣ်ဖျိၣ် (Karen Baptist Churches USA)အတၢ်ကွဲအယီၤ ပုၤကညီၣ်ဘျၢထံ ခဝုၣ်ရၢၣ်ဝဲၤလီၢ် ပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်လၢအမ့ၢ် သရၣ်ဒိၣ်

ဒီးကထာၣ်စဲမစၢၣ်(ခဝုၣ်ရၢၣ်နဲၣ်ရွဲၣ်), သရၣ်သီတူၢ် (ဝဲၤဒၢးခိၣ်), သရၣ်မုၢ်ကူၤဖိ(ခရံၣ်ဖိတၢ်မၤဂၤ မၤစၢၤဒီး တၢ်ဂၤထီၣ်ပသီထီၣ်ဝဲၤကျိၤပုၤနဲၣ်တၢ်), သရၣ်မုၢ်စၢ်ဘျးဝါ (ဝဲၤကျိၤလၢသးစၢ်တၢ်မၤဂီၢ်ပုၤနဲၣ်တၢ်) တဖၣ်လဲၤဘၣ်ဆူ ကီၢ်အမဲရကၤကညီၣ်ဘျၢထံခရံၣ်ဖိ တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်သကိးတၢ်အိၣ်ဖျိၣ် ကမုၢ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်(၉)ဝီတဝီဖဲ Moline,IL လၢ လါယူၤလံ(၂၆)တူၤ(၂၈)သီ, (၂၀၁၈)နံၣ် ဒီးမၤသကိးဘၣ်တၢ်လၢတၢ်သိၣ်လိ, တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ကစီၣ်, တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖး, တၢ်ဘါတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ်, လဲၤအိၣ်သကိးဟံၣ်ဖိဃီဖိတဖၣ် ဒ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်လၢအတူၢ်လိၣ်ဒီးကွဲမုၢ်အတၢ်သးတၢ်ကျဲၤသ့ၣ်တဖၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ.

တၢ်စံးဘျးဆၢဂ့ၤဆူသရၣ်ဒိၣ်ဒၢ်ဖျိးစိ



သရၣ်ဒိၣ်အဲၣ်ဖျိးစိ (ကိး) သရၣ်ဒိၣ်ခွဲထီ ချးန့ၢ်နံၣ်အိၣ်ဖျိၣ်ဆၢဂ့ၤအသီတဝီဖဲ (၂၃.၉.၂၀၁၈)အနံၣ်အယီၤ စံးဘျးယွၤ ဒီးဟ့ၣ်မၤဘျၢၣ် လဲၤဆူညါမဲးကစံ (၁၅၀.၄၀၀) ဘးတီတီန့ၣ်လီၤ.

စံးဘျးဘၣ် သရၣ်ဒိၣ်လၢအဟ့ၣ်မၤဘျၢၣ်တၢ်န့ၣ်လီၤ. မိနကသ့ၣ်ခု သးခု, အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့, ပုၤဂံၢ်ဘါလၢယွၤဘီမုၢ်တၢ်ဖိးတၢ်မၤအပူၤ, မူအါထီၣ်ဘၣ်လၢတၢ်သးခုကစီၣ်အဂီၢ် ယုၣ်ဒီး ခွၢ်ဖိထာဖိ, ပုၤမၤသကိးယုၣ်တၢ်ဒီးန့ၣ် ကိးဂၤဒီးတက့ၢ်န့ၣ် မ့ၢ်ပတၢ်ဆၢဂ့ၤထုကဖၣ်န့ၣ်လီၤ.



၆

လံာ်လဲာ်ဒီးတၢ်ဆဲးတၢ်လၢဝဲကျါ

နီၣ်ဝဲဘၢၣ်



ပုၤကညီဘျုးထံခဝဲရၢၣ် လံာ်လဲာ်ဒီးတၢ်ဆဲးတၢ်လၢ ဝဲကျါအိၣ်ဒီး တၢ်သးထီၣ်ထီၣ်ကညီစီၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဒ်အမ့ၢ် တၢ်မၤကွၢ်ဆိတီၤလၢကီၢ်ပသံၣ်မ့ၢ်မ့ၢ်, ပရဲးဒီးသဝီအသိး တနံၣ်အံၤ ဘၣ်တၢ်လဲၤခဲကွၢ်စီၤကွၢ်တၢ်မၤကွၢ်ဆိတီၤဖဲလၢယူၤလံာ်(၂၇) သီ, (၂၀၁၈)နံၣ် န့ၣ်လီၤ. တၢ်သးထီၣ်ထီၣ်ကညီစီၤ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအကျါတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့စးထီၣ်လၢ မိၢ်ကျိၣ်စ့ၢ်ကိး ဘၣ်တၢ်မၤလၢတီၤဘျီက့ၢ်သ့တဖၣ်အယိ ဖဲလၢအိၣ်ကူၣ် (၂၂)သီတုၤလၢစဲးပတုၤဘၢၣ်(၃)သီ, (၂၀၁၈)နံၣ် န့ၣ် ဘၣ်တၢ်လဲၤခဲကွၢ်စီၤကွၢ်အိၣ်လၢကီၢ်မ့ၢ်ဒီးတၢ်အိၣ်ဖိၣ်သ့တဖၣ်

ဖၣ်လၢ အမ့ၢ်ဝဲ(၁)ပံာ်တခးတၢ်အိၣ်ဖိၣ်, (၂) တမ့ၤကျိတၢ်အိၣ်ဖိၣ်, (၃) ဒီလီသ့တၢ်အိၣ်ဖိၣ်, (၄) တပိၢ်ပျီတၢ်အိၣ်ဖိၣ်, (၅)ကမၤဖိတၢ်အိၣ်ဖိၣ်, (၆)ကိၢ်ကရၢတၢ်အိၣ်ဖိၣ်, (၇) တဲးတဲးကူတၢ်အိၣ်ဖိၣ်သ့တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်သးထီၣ်ထီၣ်ကညီစီၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအပူၤ အိၣ်စ့ၢ်ကိးဒီး သးပုၤတၢ်သ့လံာ်လဲာ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအယိတနံၣ်အံၤ ဘၣ်တၢ်လဲၤခဲကွၢ်စီၤကွၢ်သးပုၤတၢ်သ့လံာ်လဲာ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဖဲ လၢအိၣ်ကူၣ်(၃)သီ(၂၀၁၈)နံၣ် န့ၣ်လၢကီၢ်တီ အူပကူ, ဝဲဖၣ်စိတၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဒီး ဖဲလၢအိၣ်ကူၣ်(၄)သီ, (၂၀၁၈)နံၣ် န့ၣ်လၢကီၢ်ကယၢ်မိၢ်ပုၤ, လိာ်ဘၣ်ခိၣ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝဲကျါအံၤ အိၣ်ဒီးတနံၣ်တဘျီတၢ်ဒီးစဲးတၢ်ကတီၤသီလီၤဘၢ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအသိးတနံၣ်အံၤပအိၣ်ဒီး(၃၅)ဘျီတဘျီတၢ်ဒီးစဲး ဖဲလၢအိၣ်ကူၣ်(၁၇)သီ, (၂၀၁၈)အနံၣ် ကီၢ်ဒီးလံာ်စိဆ့ၣ်ကိတနီၤန့ၣ်လီၤဒီးစဲးစ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ.

တၢ်စံးဘျုးဆၢဂ့ၤဆူပုၤသီၣ်



ဖုဖိသီၣ် ချုးန့ၣ်နံၣ်အိၣ်ဖိၣ်ဆၢဂ့ၤ (၈၃)ဝိတဝီဖဲ (၂၅.၁၁.၂၀၁၈)အနံၣ်အယိ စံးဘျုးယွၤ ဒီးဟ့ၣ်မၤဘူၣ်လဲၤဆူညါမိးကစံ (၈၃,၀၀၀)ဘးတီတီန့ၣ်လီၤ.

စံးဘျုးဘၣ်ဖုဖုလၢအဟ့ၣ်မၤဘူၣ်တၢ်န့ၣ်လီၤ.

မိနကအိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့, ပုၤဂံၢ်ပုၤဘါ, သ့ၣ်ခသးခုဘၣ်လၢနနံၣ်အိၣ်ဖိၣ်ဆၢဂ့ၤအသိတဝီအံၤ ဒီးဆူညါ, နတၢ်မုၢ်လၢကလၢပုၤထီၣ်ဘးဒီးသးခုဂံၢ်ထီၣ်ပွၤအတၢ်ဆိၣ်ဂ့ၤတဖၣ် ယုာ်ဒီးဖိလံာ် ခုၣ်ထၢကိးဂၤဒဲးတက့ၢ်န့ၣ် မုၢ်ပတၢ်ဆၢဂ့ၤထုကဖၣ်န့ၣ်လီၤ.



REGD. 219



Rose Lin

MUSICAL INSTRUMENTS

Guitars, Violins and Accessories

NO.32, U Ba O Street, Mayangone Tsp, Yangon.

Tel : 09-5032465, 09-799785067, 09-961374777

Email : Saung thazin99@hushmail.com,

Saung ThanZinlay@facebook.com

